
HABITER/ ETRE 
· J’habite en +pays Féminin= Το ρήμα κατοικώ , ή το ρήμα  είμαι χρησιμοποιούνται με την πρόθεση ΕΝ για τις θηλυκές χώρες ( που έχουν κατάληξη σε –e) 
Π.χ  -Tu habites en Allemagne?
    - Non, j’habite en Grèce.
· J’habite au + pays masculin=  To  ρήμα κατοικώ ή το ρήμα είμαι χρησιμοποιείται με το au για τις αρσενικές χώρες. 
Π.χ.  -Il  habite  au Japon, ou au Maroc ? 
         - Il habite au Japon.
· J’ habite à + ville=   κατοικώ + à +πόλη = Το ρήμα κατοικώ ή είμαι χρησιμοποιείται με την πρόθεση à για πόλεις, χωριά ή νησιά.
Π.χ. Tu habites à Afantou ? Non, j’habite à Rhodes.

VENIR DE = ¨Έρχομαι από 
· Je viens de France, tu viens de Grèce, elle vient d’Allemagne, nous venons d’Afantou.  = To ρήμα έρχομαι (venir)  χρησιμοποιείται  με την πρόθεση de ή d’ για να δηλώσει προέλευση ή καταγωγή από χώρα θηλυκή ή από πόλη, χωριό ή νησί.
Π.χ. Il est russe, il vient de Moscou. Elle est grecque elle vient de Symi
· Για τις αρσενικές χώρες χρησιμοποιούμε όμως  το du για να δηλώσουμε προέλευση.
p.x. Il vient du Canada. Vous venez du Pérou ?
